雅洁宝英文简介

Shenzhen Yajiebao Technology Development Co., Ltd. was established in Shenzhen in 2007, is a professional manufacturer of oral hygiene care and nasal care products. We established R&D center in the United States and Elegant Teeth Global (H.K.) in Hong Kong. The leader of the R&D center is Dr. Parish Sedghizadeh, Director of the University of Southern California Biofilm Center. His Biofilm Center's research achievements in 2009: "USC STUDY FINDS DENTAL WATER JET REMOVES 99.9 PERCENT OF DENTAL PLAQUE BIOFILM", was cited by a famous brand.

[bookmark: OLE_LINK36]Dental Whiten Deep Cleanser is a product of our R&D center granted the US patent in 2019. "Dental Whiten Deep Cleanser" can not only remove supragingival plaque, but also the first time to remove the subgingival plaque by user. Deep teeth cleaning can be the anti-periodontitis and the savior of diabetes; blasting of early caries (white spots) reverses the development of caries; and hydraulic polishing is the best choice for whitening and elegant teeth.

Our goal is to improve the oral health of 6 billion people. This is a great and sustainable business, welcome to join us.


雅洁宝中文简介


    深圳市雅洁宝科技发展有限公司2007年成立于深圳，是一家专业生产口腔清洁护理和鼻腔护理产品的厂家。在美国成立了研发中心、在香港成立“雅齿国际” Elegant Teeth Global (H.K.)。我们研发中心的领军者是美国南加州大学生物膜中心主任 Dr. Parish Sedghizadeh 博士。他的中心在2009年的研发成果：“USC STUDY FINDS DENTAL WATER JET REMOVES 99.9 PERCENT OF DENTAL PLAQUE BIOFILM”，

[bookmark: _GoBack]深度洗牙器是我们美国研发中心2019年获得美国发明专利的产品。深度洗牙器不仅可以清除龈上牙菌斑，又是人类第一次自己清除龈下牙菌斑。深度洗牙是牙周炎的剋星，同时是糖尿病的救星；轰击早期龋（白斑）使龋齿发展产生逆变；而水力抛光又是美白、雅齿最佳选择。

我们的目标是改善60亿人口的口腔健康。这是一个伟大和永续的事业，欢迎加盟我们。
